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Abstract (en)
[origin: WO9100528A1] The invention concerns a probe head (50) for whole-body nuclear-resonance tomography or local in vivo nuclear-resonance
spectroscopy, comprising a high-frequency coil (51) with a series of inductive sections in the form of metal strips (53-60) disposed alternately with
capacitative sections in the form of gaps (61-68) along the line of the high-frequency current (I1) in such a way that the lines of force (72) of the
magnetic field (H1) generated by the high-frequency coil (51) run parallel to an axis (74) defined by the high-frequency coil (51). The high-frequency
coil (51) forms, together with an outer wall (52), a single unit. The number of inductive and capacitative sections is chosen so that it lies just below
the limiting value at which a transition occurs in the distribution of the lines of force (71) of the high-frequency electric field (E1) generated by the
high-frequency coil (51), the transition being from a first distribution (75), in which between each section (55) and the axis (74) there is a plane (76)
in which the strength of the high-frequency electric field (E1) is zero, to a second distribution, in which the strength of the high-frequency electric field
(E1), irrespective of the number of inductive sections, is substantially rotationally symmetrical about the axis and increases linearly from the axis
towards the high-frequency coil.

Abstract (fr)
Une sonde (50) pour la tomographie à résonance magnétique nucléaire de tout le corps ou pour la spectroscopie à résonance magnétique nucléaire
in-vivo localisée comporte une bobine haute fréquence (51) qui comprend respectivement un nombre de sections inductive, orientées de manière
alternante les unes derrière les autres dans le courant haute fréquence (I1), en forme de rubans métalliques (53 à 60), ainsi que des sections
capacitives en forme de fentes (61 à 68), de sorte que les lignes de champ (72) du champ magnétique haute fréquence (H1) engendré par la
bobine haute fréquence (51) sont parallèles à un axe (74) défini par la bobine haute fréquence (51). La bobine haute fréquence (51) constitue une
unité avec une enveloppe externe (52). Le nombre des sections inductives et capacitives est calculé de façon à être tout juste inférieur à la valeur-
limite pour laquelle, lorsqu'on la dépasse, la répartition des lignes de champ (71) du champ électrique haute fréquence (E1) engendré par la bobine
haute fréquence (51) bascule d'une première répartition (75), dans laquelle entre chaque section inductive (55) et l'axe (74) se trouve un plan (76)
dans lequel la force du champ électrique haute fréquence (E1) est égale à zéro, dans une second répartition, dans laquelle la force du champ
électrique haute fréquence (E1) est, indépendamment du nombre des sections inductives, essentiellement à symétrie de révolution autour de l'axe
et linéairement ascendante depuis l'axe vers la bobine haute fréquence.
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